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2022Z20896 

Vragen van het lid Eerdmans (JA21) aan de Staatssecretaris van Justitie en 
Veiligheid over de aantallen asielzoekers die gemeenten moeten opvangen als 
gevolg van de dwangwet (ingezonden 3 november 2022). 

Vraag 1
Klopt het dat gemeenten (al dan niet via de commissaris van de Koning (CdK) 
van hun provincie) te horen hebben gekregen hoeveel asielzoekers ze 
(indicatief) moeten gaan opvangen, mocht de dwangwet van kracht worden? 

Vraag 2
Zo ja, waarom worden dergelijke aantallen aan gemeenten gecommuniceerd 
terwijl er nog niet eens een wet ligt, laat staan dat de Kamer zich hierover – 
inclusief de verdeelsleutel als onderdeel hiervan – heeft kunnen uitspreken? 

Vraag 3
Kunt u deze aantallen (per gemeente) direct met de Kamer delen? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u deze vragen nog deze week beantwoorden?

 
 
 
 
kv-tk-2022Z20896
’s-Gravenhage 2022 Tweede Kamer, vergaderjaar 2022–2023, Vragen


